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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 25. marts 17.00-19.00  

       

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Søren, Winnie, Frank, Tine, Signe   

  Sanne, Katrine, Kirsten, Christina, Sam, Dan, Oscar 
  

Fraværende: Søren  
 
Referent:  Frank   

 

Nr. 

Ansvarlig 
Tid 

(I,D,B) 

 

 
 

Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 

 
 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 

2. 

 
 

 

Orientering 
1. Formanden: Referat fra FRO-møde den 27. februar 2025 

Sanne fortalte om punkterne på mødet: Løft af Folkeskolen, 
specialområdet, som er dyrt og voksende, søgning af fondsmidler, 

som måske ikke lige nu er aktuelt for os, da vi skal i gang med et 
byggeri. 

 

2. Ledelsen 
• Nyt om byggeri 

Vi har haft tre workshopdage, hvor medarbejdere frivilligt 
har deltaget sammen med ledelse, arkitekter m.fl. Vi ved 
nu, hvordan lokalerne skal placeres.  

• Ansættelser 
Vi har to stillinger slået op. De blev ikke besat i den 

såkaldte mobilitetsperiode, hvor lærere i faste stillinger på 
andre folkeskoler kunne søge. Så nu kan alle søge dem. 
 

3. Medarbejderne 
• Arbejde med de personalepolitiske værdier 

Vi genbesøger værdierne: samarbejde, anerkendelse, 
engagement og dialog.  
Der er gang i LEAPS-projekter. 5. øver teater. 
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4. Elevrådet 
• Nyt om demokrati-millionen 

Der pågår forhandlinger, som Oscar og Camilla deltager i. 
Man er nede på 1,8 mio. kr., så der er flere, der skal give 

afkald på ønsker.  
 

5. Andre 

 

4. Skoleteater og skolefest torsdag den 10. april 

Hvordan vil skolebestyrelsen deltage? 

 

Skolebestyrelsen sælger pølser i t-shirts. 

Der laves en vagtplan. 

 

5. Anti-mobbe-strategi og værdiregelsæt 

Ledelsen vil fremlægge en procesplan for det videre arbejde med 

værdiregelsættet og anti-mobbe-strategien. 

Vi skal have drøftet, hvordan vi vil involvere skolens forældre i 

udarbejdelsen/implementeringen. 

 

Tine præsenterede en plan for processen. Foreløbig har vi haft to 

omgange med medarbejdere, der har foreslået forskellige værdi-ord, 

som er blevet grupperet i nogle overkategorier: Fællesskab, 

forskellighed, samarbejde og begejstring. Vi vil gerne have dem kogt ned 

til tre. 

 

 

6. Skoleårets planlægning 2025-26 

Vi er gået i gang med at planlægge det kommende skoleår. Ledelsen vil 

orientere om processen og om, hvor langt vi er kommet. 

Under punktet vil vi også orientere om Folkeskolens Kvalitetsprogram, og 

hvad der træder i kraft for det kommende skoleår og hvordan det 

påvirker planlægningen. 

 

Tine og Frank gennemgik kvalitetsprogrammet og de ændringer det 

medfører på Nordals Skolen.   

 

7. Ansøgning om deltagelse i forsøgsordning vedr. skolemad 

Skolebestyrelsen skal give deres tilsagn til, at skolen sammen med 

forvaltningen søger om at deltage i forsøget med skolemad, som 

Folketinget besluttede i forbindelse med Finansloven 2025. 

 

Bestyrelsen bakker op om, at vi søger om skolemad til indskolingen.  

 

 


